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Till: Bohlin Hans <gosub70@gmail.com>, Forsman Hans <hans.forsman1@icloud.com>, Forsén Birgitta
<birgittagforsen@gmail.com>, Gustafsson Lars <lars.gustafsson@interspiro.com>, Kent Forsén <kforsen@telia.com>,
Lennholm Berndt <berndt.lennholm@gmail.com>, Magnus Waldau <magnus.waldau@gmail.com>, Tomas Jangvik
<tomas.jangvik@gmail.com>, Von Arbin Staffan <staffan.arbin@gmail.com>, Westenberg Bert
<westenbergbert@gmail.com>, Åke Johansson <ake.johansson@electro.se>, Örnhagen Hans <hans@ornhagen.se>

Hej alla!
Som ni vet skickar jag ju ett antal vanliga brev till de som inte lämnat någon mejladress. Denna gång blev det 24
stycken. 
I går fick jag ett telefonsamtal från en av dessa, kan ha varit vår äldsta medlem.
Det var Anders Billström från Dalarna. Han ville egentligen bara tacka för "mitt" grev och meddela att han inte skulle
komma på årsmötet. Det blev ett mycket trevligt samtal med en mycket vital 97-åring, som hade mycket att berätta.
Röjdykare under Rolf Hamiltons ledning, aktiv under många år. Var med och röjde i Brofjorden, gjorde sista provet när
han var 60 år, varit kapten på isbrytarna, även deltagit i en expedition till Arktis. Här snackar vi om erfarenheter.
När röjdykarna firade 60 år (2014) fanns han med som nestor - 90 år.
(Kommendörkapten)
Tycker det skulle vara väldigt roligt med en intervju till Signallinan. Staffan har fullt upp men vi undrar om någon skulle
kunna göra detta? Han är väldigt trevlig och lätt att prata med. Jag nämnde inget om min idé, men jag tror inte han
skulle ha något emot det. Han hade inte skrivit ner något om sina upplevelser.
Fundera på detta!
Trevlig helg alla!
Birgitta


